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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 28   

Skolan som skyddsfaktor 

Svar på skrivelse från Marina Gunnmo Grönros (V) och Edith 

Ringmar (V). 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

14 maj 2014, dnr 1.1.3-4670/2014. 

 

Marina Gunnmo Grönros (V) och Edith Ringmar (V) har till 

utbildningsnämnden lämnat en skrivelse om skolan som 

skyddsfaktor. De hänvisar till rapporten ”Skolan som 

skyddsfaktor – om skolans betydelse för att avstå från 

kriminalitet bland ungdomar i Stockholms stad” som tagits fram 

inom socialtjänstförvaltningen. Med utgångspunkt i rapporten 

menar de att en satsning på skolan kan få effekter på 

kriminalitetens nivå bland unga och därmed vara motiverad av 

såväl humanistiska som samhällsekonomiska skäl. Mot 

bakgrund av detta vill Vänsterpartiet ha svar på några frågor 

som lämnas i skrivelsen.  

 

Förvaltningen anser att de slutsatser som presenteras i rapporten 

ligger väl i linje med det arbete som redan pågår och som 

förvaltningen i många avseenden arbetar för att utveckla. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom grundskoleavdelningen i samverkan 

med gymnasieavdelningen. 
 
Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 
 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta.  
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Särskilt uttalande 

Marina Gunnmo Grönros m.fl. (V) anmälde ett särskilt uttalande 

enligt nedan: 

 

Vi vill tacka för svaret på våra frågor med anledning av 

rapporten om skolans betydelse för att unga i Stockholms stad 

ska avstå från kriminalitet. 

Vänsterpartiet kostaterade i sin skrivelse att rapporten är mycket 

övertygande för att inte säga dramatisk. Av svaret på vår 

skrivelse drar vi slutsatsen att:  

 

- Inga ytterligare åtgärder planeras för skolorna i Stockholms 

stad med anledning av rapporten. Allt är uppenbarligen bra 

som det är trots att det fortfarande är så att många elever inte 

får det stöd de behöver för att nå utbildningsmålen. 

 

- Rapporten kommer att spridas till andra huvudmän än staden 

i form av en pdf, tydligen utan krav på någon form av 

återkoppling. 

 

- Samarbetet med socialnämnden och stadsdelsnämnderna 

behöver inte utvecklas. 

 

Vi ser åtgärden att lägga rapporten till handlingarna som ett 

uttryck för majoritetens ointresse för att se skolans roll i 

samhället i ett större sammanhang och möjligheten at förebygga 

kriminalitet. 

 


